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1

En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de
diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

ACTA - COMISSIÓ DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC DEL DIA
21 DE JUNY DE 2018

En la Sala de Comissions II, pati B, 2n pis de l'edifici de l'Antiga Fàbrica de Tabacs de la
ciutat de València, sent les deu, del dia vint-i-u de juny de dos mil díhuit, davall la presidència de
la Sra. M. Pilar Soriano Rodríguez, es reunix en sessió ordinària, la Comissió de Medi Ambient i
Canvi Climàtic, amb l'assistència dels components d'esta, Sr. Roberto Jaramillo, Sra. M. Àngels
Ramón-Llin Martínez que s'absenta en el punt quatre abans de la votació, Sr. Sergi Campillo
Fernández, Sr. Ramón Vilar Zanón en substitució del Sr. Vicent Sarrià Morell Martínez, que
s'incorpora en el punt tres, Sra. Lourdes Bernal Sanchis i Sr. José M. Bravo Plana-Sala, i actua
com a Secretari, per delegació del secretari general del Ple, el Sr. Hilario Llavador Cisternes.

També assistix i intervé en el punt set el President de l'Asociación de Vecinos La Isla que
prèviament havia sol·licitat prendre la paraula en eixe punt, d'acord amb el que es disposa en el
Reglament de Transparència i Participació Ciutadana.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords. 
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 21 DE JUNY DE 2018 2

1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l’acta de la Sessió anterior de data 24 de maig de 2018.

Pregunta la Sra. Presidenta si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 24 de maig de 2018, prèviament distribuïda amb la
convocatòria. No havent-hi cap observació, queda aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit en
l'article 91 del ROF.

Per unanimitat dels assistents s'acorda alterar l'orde en el tractament dels assumptes de
l'orde del dia. 

2 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-08001-2018-000021-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
ENERGIES RENOVABLES I CANVI CLIMÀTIC. Aprovar la propuesta d'adhesió de
l'Ajuntament de València a la Xarxa Europea d'Energy Cities.

VOTACIÓ

Se sotmet la proposta d'adhesió de l'Ajuntament de València a la Xarxa Europea d'Energy
Cities a votació i per unanimitat, s'acorda aprovar-la i elevar al Ple.

ACORD

"Vista la Moción del Concejal Delegado de Energías Renovables y Cambio Climático de
fecha 14 de junio de 2018 sobre la necesidad de adherirse el Ayuntamiento de València a la Red
Europea Energy Cities, manifiesta que en la lucha contra el cambio climático y en el camino
hacia la sostenibilidad, es imprescindible desarrollar acciones en el ámbito de la transición
energética.

Energy Cities, organización sin ánimo de lucro fundada en 1990, es la asociación de
autoridades locales europeas en transición energética. Desde su fundación, se ha comprometido
con las políticas de energía sostenible y se ha mostrado activa compartiendo su experiencia y
conocimiento con sus miembros.

En los últimos 20 años han crecido hasta convertirse en una red de ciudades
comprometidas con una experiencia única, tanto a nivel político como operativo, en su esfera de
actividad. Por ello son reconocidos como un socio indispensable de un número cada vez mayor
de organizaciones y se ha convertido en una voz de confianza en Bruselas. Es el líder de la
Oficina del Pacto de los Alcaldes, suscrito en 2014 por la ciudad de Valencia, y uno de sus
apoyos oficiales.

Por ello, con el fin de impulsar este tipo de acciones, se considera adecuado formar parte
de dicha red europea de ciudades. El participar en la misma lleva aparejadas numerosas ventajas,
como por ejemplo, el poder incidir en políticas energéticas europeas, así como realizar
propuestas en el ámbito de la energía, protección del medio ambiente y políticas municipales.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 21 DE JUNY DE 2018 3

Por otro lado, el ser miembro de esta red permite desarrollar nuevas acciones, resultado del
trasvase de experiencias y transferencia de conocimientos en esta plataforma.

Por último, el ser miembro puede incrementar las posibilidades de conseguir financiación
europea.

La participación en esta red tiene un coste de 5.000 € al año para los municipios de más de
500.000 habitantes. Actualmente son miembros de la red más de 1000 entidades locales de más
de 30 países, con lo que es más que evidente que la participación en una red de estas
características puede servir para visibilizar las iniciativas que desarrolla el Ayuntamiento de
València en el ámbito de la lucha contra el cambio climático y de la transición energética.

A la vista de cuanto antecede y vista la Moción del Concejal Delegado de Energías
Renovables y Cambio Climático y el informe del Jefe del Servicio de Energías Renovables y
Cambio Climático,

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, y con el dictamen
favorable de la Comisión de Medio Ambiente y Cambio Climático, el Ayuntamiento Pleno
acuerda:

Primero.- Aprobar la formalización de la Adhesión del Ayuntamiento de Valencia a la Red
Europea Energy Cities.

Segundo. - Imputar el coste anual de la participación de esta Red, al programa del Servicio
de Energía Renovables y Cambio Climático.

Tercero.- Facultar al Concejal Delegado de Energías Renovables y Cambio Climático,
como representante del Ayuntamiento de València, para efectuar todas las gestiones necesarias
para el desarrollo de la referida Adhesión."

3 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02610-2018-000060-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
SERVICI DE CONTAMINACIÓ ACÚSTICA. Donar compte de l'informe sobre l'estat de
tramitació de l'Ordenança Municipal de Protecció contra la Contaminació Acústica (juny).

DEBAT

La Sra. Presidenta dóna compte de l'informe.

La Sra. Bernal solicita que conste en acta que está esperando el "cuadro" que le tenía que
facilitar la Sra. Presidenta, desde hace 15 meses. Echa de menos que no esté el punto relativo a la
información de las Mesas de Trabajo de las ZAS.

La Presidenta informa d'açò verbalment a la Comissió i assenyala que ho remetrà per
escrit.

La Sra. Bernal solicita el informe de ello.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 21 DE JUNY DE 2018 4

El Sr. Bravo pregunta si la nueva ordenanza contemplará las actividades de tipo
"culturales".

La Sra. Presidenta contesta que de tot açò s'informarà per escrit als Grups Polítics.

VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada de l'informe sobre l'estat de tramitació de l'Ordenança de
Contaminació Acústica.

ACORD

"Vista la Moción y el Dictamen de la Comisión de Medio Ambiente en la que se instaba a
la elaboración de un informe mensual en relación con el estado de tramitación de la Ordenanza
de Protección Contra la Contaminación Acústica por el presente se emite el citado informe dando
cuenta de las últimas gestiones realizadas al respecto.

Desde el último informe se han realizado las siguientes gestiones en relación con la
modificación de la Ordenanza de Protección contra la Contaminación Acústica:

Pese a que en la pasada Comisión de Medio Ambiente del mes de mayo se indicó que la
Ordenanza se remitiría a los servicios técnicos para su revisión, se ha considerado no remitirla
pendiente de la consecución de una reunión entre el Arzobispado y la Delegación de Calidad
Ambiental en relación con la parte relativa a los toques de campana.

El pasado día 14 de junio la Regidora de Qualitat Ambiental se reunió con el Vicario
General y con el Canciller – Secretario para presentar el borrador que se ha trabajado con el
consenso del propio Arzobispado y las entidades de Campaneros.

El texto acordado se incluirá en el texto de la Ordenanza por lo que se remitirá a lo largo
del mes de junio a los servicios para incorporación de observaciones al borrador de Ordenanza."

4 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000140-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relativa a "Solars en el barri de Natzaret".

S'altera l'orde i es tracta este punt a continuació del punt huit de l'orde del dia

DEBAT

El Sr. Bravo expone y defiende la moción.

La Sra. Presidenta informa que el solar que té tanca és de propietat municipal i es va a
netejar i el que no té tanca es procedix a la seua neteja bimestral i li toca la pròxima al voltant del
25 de juny. Sobre els trastos, informa que es porten 21 actuacions en el que es porta d'any.
Finalment, assenyala que no es barra perquè té un ús públic.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 21 DE JUNY DE 2018 5

VOTACIÓ

Se sotmet la Moció a votació i per unanimitat, s'acorda aprovar-la.

ACORD

"En el barrio de Nazaret hay dos solares ubicados en las calles de Santa Pola y de la calle
de Ifach,

El solar de la calle de Santa Pola, aunque se encuentra vallado conforme a la normativa
municipal, presenta un estado respecto de la presencia de herbáceas silvestres que hace necesaria
su limpieza. En el caso del solar de la calle de Ifach, además de no estar vallado ha comenzado a
convertirse en un vertedero tal y como puede apreciarse en las siguientes imágenes,

SOLAR EN CALLE DE SANTA POLA

  

SOLAR EN CALLE DE IFACH
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 21 DE JUNY DE 2018 6

  

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

UNICA.- Que por parte de la Delegación de Gestión de Residuos Sólidos se emprendan las
acciones necesarias para revertir la imagen descuidada y de abandono tanto del solar de la calle
de Santa Pola como de la calle de Ifach."

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000140-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relativa a "Manteniment de l'espai enjardinat de la rotonda i de les palmeres del carrer Eugènia
Viñes"

MOCIÓ

"En la calle de Eugenia Viñes hay una rotonda así como un gran número de palmeras,

El estado que presentan tanto el espacio ajardinado de la rotonda, completamente
abandonado y falta de cuidado, como las palmeras ubicadas en dicha calle que presentan una
falta de poda desde hace bastante tiempo, no es el más adecuado tal y como puede apreciarse en
las siguientes imágenes,
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 21 DE JUNY DE 2018 8

                      

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

UNICA.- Que por parte de la Delegación de Parques y Jardines se tomen todas aquellas
medidas necesarias con el fin de requerir a la empresa responsable de la contrata del servicio de
jardinería y poda de la zona, que emprenda las acciones necesarias para revertir la imagen
descuidada y de abandono tanto del espacio ajardinado de la rotonda como de las palmeras
ubicadas en la calle de Eugenia Viñes."

DEBAT

El Sr. Bravo expone y defiende la moción.

La Sra. Bernal señala que es cierto que ahora en verano hay mucha más afluencia de
personas y hay que cuidar más esos espacios.

El Sr. Campillo opina que potser estèticament no és correcte però considera que no està
tant mal des del punt de vista biològic de la palmera..

El Sr. Bravo plantea que hay problemas asociados de seguridad y señala que en la calle de
la Reina se han quemado dos palmeras.

La Sra. Presidenta informa que la rotonda no està adscrita a la Delegació de Parcs i Jardins,
li correspondria el manteniment a la Delegació d'Obres d'Infraestructura o Mobilitat (ambdues
delegacions són de la Comissió d'Urbanisme), i proposa la següent alternativa: "Dur a terme la
programació prevista de campanya de poda de l'especie Washingtonia robusta per al mes
d'octubre, durant la qual determinaran les necessitats de poda d'aquesta espècie, seguint els
criteris tècnics de manteniment i poda d'aquesta espècie".

VOTACIÓ
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 21 DE JUNY DE 2018 9

Se sotmet la moció alternativa a votació i per majoria, s'acorda la proposta o moció
alternativa, decaient la moció plantejada inicialment en la Comissió per cinc vots a favor de: M.
Pilar Soriano Rodríguez i Sergi Campillo Fernández (Compromís), Roberto Jaramillo Martínez
(València en Comú), Ramón Vilar Zanón (Socialista) i José M. Bravo Plana-Sala (Ciutadans) i
una abstenció de Lourdes Bernal Sanchis (PP).

ACORD

Dur a terme la programació prevista de campanya de poda de l'especie Washingtonia
 per al mes d'octubre, durant la qual determinaran les necessitats de poda d'aquestarobusta

espècie, seguint els criteris tècnics de manteniment i poda d'aquesta espècie. 

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000140-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relativa a "Manteniment dels espais enjardinats del barri de Natzaret".

MOCIÓ

"Desde este grupo municipal, hemos tenido la oportunidad de observar el estado
inadecuado de diversos espacios ajardinados del barrio de Nazaret, ubicados en las calles de
Castell de Pop, Mascarat, Virgen de los Reyes, Santa Pola y Ronda de Nazaret.

Este estado de abandono, es extensivo así mismo a los alcorques del arbolado viario, como
por otra parte ocurre en muchos otros barrios de València.
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Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

UNICA.- Que por parte de la Delegación de Parques y Jardines se tomen todas aquellas
medidas necesarias con el fin de requerir a la empresa responsable de la contrata del servicio de
jardinería y poda de la zona, que emprenda las acciones necesarias para revertir la imagen
descuidada y de abandono de los espacios ajardinados del barrio de Nazaret."

DEBAT

El Sr. Bravo expone y defiende la moción.

La Sra. Bernal manifiesta que está de acuerdo con el contenido de la moción.

La Sra. Presidenta planteja la següent alternativa: "1. Que per part de la Delegació de
Gestió de Residus sòlids es continue amb el manteniment trimestral programat dels solars als
carrers Castell de Pop, Verge dels Reins i Mascarat. 2. Que per part de la Delegació de Parcs i
Jardins es continue amb la gestió de jardineria iniciada per la Delegació de Parcs i Jardins i en els
termes que es va acordar per unanimitat en la passada Comissió de Medi Ambient i es continue
amb la programació de manteniment dels espais enjardinats a PAI les Moreres i carrer Santa
Pola, amb coordinació amb la Policia per previndre els mals usos o vandalisme que dificulten les
labors de manteniment".

VOTACIÓ

Se sotmet la moció alternativa a votació i per majoria, s'acorda la proposta o moció
alternativa, decaient la moció plantejada inicialment en la Comissió per cinc vots a favor de: M.
Pilar Soriano Rodríguez i Sergi Campillo Fernández (Compromís), Roberto Jaramillo Martínez
(València en Comú), Ramón Vilar Zanón (Socialista) i José M. Bravo Plana-Sala (Ciutadans) i
una abstenció de Lourdes Bernal Sanchis (PP).

ACORD

1. Que per part de la Delegació de Gestió de Residus sòlids es continue amb el
manteniment trimestral programat dels solars als carrers Castell de Pop, Verge dels Reins i
Mascarat.
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2. Que per part de la Delegació de Parcs i Jardins es continue amb la gestió de jardineria
iniciada per la Delegació de Parcs i Jardins i en els termes que es va acordar per unanimitat en la
passada Comissió de Medi Ambient i es continue amb la programació de manteniment dels
espais enjardinats a PAI les Moreres i carrer Santa Pola, amb coordinació amb la Policia per
previndre els mals usos o vandalisme que dificulten les labors de manteniment.

7 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000140-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
MOCIÓ CONJUNTA que presenten la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Mpal Popular i
el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Mpal Ciutadans, relativa a "Zona de socialització
canina en carrer Músic Ginés".

S'altera l'orde i es tracta este punt a continuació del punt tres de l'orde del dia.

MOCIÓ

"Los concejales Doña Lourdes Bernal Sanchis del grupo Popular y Don José María Bravo
Plana-Sala del grupo Ciudadanos proponen la siguiente Moción conjunta en relación con la obra
destinada a la nueva zona de socialización de perros, en la calle Músico Ginés.

La obra pretende sustituir una zona ajardinada ubicada en la medianera de la calle Músico
Ginés por un área de socialización canina. La ejecución de esta actuación está presupuestada en
90.536 euros.

Este proyecto, actualmente en fase de inicio, ha generado una fuerte reacción contraria por
parte del vecindario y la Asociación de Vecinos de La Isla. Ante esta situación, la presente
Moción tiene por objeto la detención inmediata de la ejecución de la obra y la propuesta de
alternativas.

Ubicación y situación previa:

Figura 1: Situación del parque antes del comienzo de la actuación prevista.
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Figura 2: Planta de la situación del parque previa a la actuación prevista.

El principal motivo en el que se fundamenta esta Moción es que la mayoría de vecinos han
manifestado su rechazo a esta actuación. A pesar de que se trata de una propuesta que procede de
un proceso de participación ciudadana, hay que tener en cuenta que es posible que estos procesos
digitales no recojan la opinión de los vecinos más afectados por la actuación.

En este caso, los vecinos más perjudicados son los que tienen sus viviendas más próximas
al solar en el que se desarrolla la obra (ver figura 2). La zona ajardinada de la calle músico Ginés
se sitúa a menos de 20 metros de la residencia de los vecinos de las primeras plantas, lo que en el
caso de llevarse a cabo la propuesta se generarían molestias de diversa índole como ruido,
relacionada con los ladridos y olores relacionados con la orina y excrementos de los perros
debido a la baja difusión del aire por la estructura en U de la construcción adyacente.

Por otro lado ya existe una área de socialización canina, recientemente inaugurada a
aproximadamente 200 metros de la ubicación elegida en la calle Músico Ginés.

Figura 3: Situación de la ubicación propuesta para la nueva zona de socialización canina en
relación con la ya existente junto a la estación de metro próxima.

Por lo anteriormente expuesto, los concejales que suscriben, formulan las siguientes
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PROPUESTAS DE ACUERDO

1. La paralización inmediata de la obra.

2. La modificación del proyecto, consensuando con la Asociación de Vecinos del barrio, en
el que se contemple la sustitución de la zona de socialización de perros por otra destinada a zona
de juegos para niños y mayores.

3. La búsqueda consensuada con la Asociación de Vecinos del barrio, de una nueva
ubicación para la zona de socialización canina en un emplazamiento más alejado de fachadas
residenciales, con una mayor difusión del aire y distanciada de la ya existente.

4. La inclusión en el nuevo proyecto, de la remodelación del resto del jardín de la Calle
Músico Ginés, que se encuentra en un grave estado de deterioro.

5. Mantenimiento de los pipicanes que actualmente hay instalados en el resto del barrio."

DEBAT

La Sra. Presidenta assenyala que hi ha hagut una petició de paraula del president de
l'Associació de Veïns "La Isla", a qui se li cedix la paraula. Planteja una alternativa a les persones
integrants de la Comissió que textualment diu: "Continuar amb l'execució de l'obra ja adjudicada
provinent dels pressupostos participatius, en l'espai de la mitjana de Músic Ginés i realitzar un
estudi dels posibles usos de la zona que estava destinada per a esparciment de gossos."

Francisco Crespo Molina, presidente de la Asociación de Vecinos "La Isla", agradece la
oportunidad que se le ofrece y lee textualmente el escrito que se transcribe a continuación: 

"Soy Francisco Crespo Presidente de la Asociación de Vecinos "La Isla". En primer lugar
agradecer a todos los miembros que forman la Comisión de Medio Ambiente, la oportunidad de
intervenir en esta Comisión.

En el punto primero: Como no puede ser de otra forma es transmitir el deseo de todos los
vecinos de La Isla y de las alrededor de 500 firmas que hemos presentado por Registro de
Entrada, la paralización de las obras de la zona de solidarización que esta construyendo en la
calle Músico Ginés.

En el punto segundo, es que como una persona o éntidad puede proponer un proyecto
avalado por otras personas en un barrio ajeno al suyo, y por supuesto no quiero pensar lo que
puede suceder si alguien de los afectados averigua y corre la voz de quien ha sido la idea de
pedirselo al Ayuntamiento, y lo transmite a todo el colectivo de afectados y que estan en contra
de esta obra.

En el punto tercero, es que seria muy conveniente para todos reconsiderar el tema sin
perjuicio para nadie bien sea empresa Ayuntamiento ó vecinos, y es muy fácil la zona que esta en
obras sería remodelar el jardín colocar unos juegos para niños, que es lo que solicitó la
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Asociación con fecha abril del 2017, y que de la cual no hemos recibido contestación, ahora
vemos el por que de no recibir contestación y es que ya llevaban en mente hacer la zona para
perros, que por lo que se ve es antes que un parque para niños.

La Asociación cree conveniente y esto no es que nadie pierda el crear dicha zona de
perros en la mediana de Blasco Ibañez que en realidad es donde van los propietarios con sus
perros, y que sería de un coste que con los 90.000 euros de la obra habria suficiente para todo,
ya que en Blasco Ibañez no hay que casi obra, y además sin problemas ya que eta entre 30 y 40
metros de las fachadas de las comunidades.

En este punto le recuerdo a la Sra. Pilar Soriano que no anule los pipican que hay en el
barrio ya que crearía más problemas.

En el punto cuarto: todos pensamos que para no crear problemas al Sr. Alcalde, a los
vecinos afectados y al Ayuntamiento, y quedar todos contentos deberiamos llegar a un consenso
y evitarnos de problemas que no ha creado nuestro barrio si no vecinos ajenos a el.

Por último espero que al finalizar esta Comisión lleguen ustedes a un acuerdo y que me
"hagan llegar buenas noticias. Grácias por atenderme.

La Sra. Bernal informa que la moción se ha planteado por llamada del Presidente de la
Asociación de Vecinos para visitar el barrio y la obra y se nos dijo que se está totalmente en
contra porque implica malos olores y ruidos a los vecinos cuyas viviendas están a pocos metros
de la futura zona de socialización para perros. Es la primera vez que viene una Asociación y
echan en falta la existencia de un proyecto debatido con ellos, ya que es un proyecto impuesto. Y
por ello se pide la paralización del proyecto. Quieren opinar y participar. Se ha vulnerado las
bases aprobadas de proyectos de participación ciudadana porque son de distritos diferentes: se ha
votado una obra en un distrito y se está ejecutando en otro. Se le ha presentado una alternativa
pero le parece una tomadura de pelo.

El Sr. Bravo manifiesta que esta cuestión tiene tres vertientes: 1. Desde el punto de vista
medio ambiental, la calle Músico Ginés tiene poca circulación de aire y va a provocar ruidos y
olores sobre todo en verano. 2. Desde el punto de vista normativo, las bases de la consulta
ciudadana, se ha vulnerado porque se ha votado en otro distrito. 3. La tercera vertiente, que es la
más importante, es que los procesos de participación no puede llegar a una situación de
enfrentamiento con los vecinos y aquí se han recogido 500 firmas y por ello hay que sentarse a
hablar. La propuesta alternativa no le disgusta pero le gustaría concretar más y así se quedaría
más tranquilo.

La Sra. Presidenta informa la Comissió que la setmana passada es va tenir una reunió amb
els veïns, amb Neus Fábregas, regidora de Participació, i amb nosaltres i se'ls va explicar que hi
ha dues qüestions una la fase de votació i una altra la d'execució. Jardineria ha executat el que
des de Participació se li ha indicat, però no s'entra a valorar des de Jardineria si s'ha complit les
bases del procés de participació o no. Des del punt de vista tècnic s'ha informat per Jardineria que
pot estar en Músic Ginés, també pot estar en Blasco Ibáñez. Des del punt contractual no es pot
modificar si hi ha hagut una equivocació perquè hi ha una sèrie de condicionants per a açò. Com
parar l'obra no és possible, es va a estudiar canviar l'ús. Demana a la Comissió aprovar
l'alternativa i seguir estudiant alternatives.
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La Sra. Presidenta assenyala que atés que se sol·licita pel president de l'Associació de
Veïns "La Isla" un nou torn de paraula, l'informa que encara que el Reglament no contempla nou
tor, se li oferix.

El Sr. Crespo pregunta si el uso para perros se eliminará.

La Sra. Presidenta le contesta que sí. Ahí no irán los perros.

La Sra. Bernal manifiesta que teniendo en cuenta que hay buena disposición por parte de la
Sra. Presidenta, y reconociendo que el fallo del Ayuntamiento ha sido técnico y no político, se
pregunta si hay aparatos biosaludabes o juegos que se puedan instalar allí.

La Sra. Presidenta li contesta que no hi ha disponibles.

La Sra. Bernal propone que en la alternativa se indique que la Presidenta se siente con los
vecinos y que se coloquen juegos para niños o aparatos biosaludables de acuerdo con los vecinos.

El Sr. Bravo cree que parece que esto va a llegar a buen término y será positivo y considera
que si en la alternativa se pudiera introducir un inciso que se intentará satisfacer a los vecinos
colocando un parque infantil sería perfecto.

La Sra. Presidenta informa que s'ha estat estudiant el contracte i no estan previstos aparells
en el contracte, però es compromet a veure si es disposa de jocs que es puguen acoblar allí i açò
s'està estudiant. Però no es pot comprometre ara a més perquè s'ha d'estudiar, però recalca que
l'ús per a gossos està descartat.

VOTACIÓ

Se sotmet la moció alternativa a votació i per unanimitat, s'acorda la proposta o moció
alternativa, decaient la moció plantejada inicialment en la Comissió.

ACORD

Continuar amb l'execució de l'obra ja adjudicada provinent dels pressupostos participatius,
en l'espai de la mitjana de Músic Ginés i realitzar un estudi dels posibles usos de la zona que
estava destinada per a esparciment de gossos.

8 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-LLin Martínez, del Grup Municipal Popular,
relativa a "Manteniment jardí vertical".

S’altera l’orde i es tracta este punt a continuació del punt set de l’orde del dia

MOCIÓ
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"En abril de 2010 l'Ajuntament de Valéncia va instal-lar la primera façana vertical
verda/jardí vertical en un edifici públic municipal, concretament en la Central de Telecontrol i
Telecomandament del Sistema Municipal de Sanejament, depenent del Cicle Integral de l' Aigua,
que es troba al barri del Cabanyal en els carrers Cases de Lanuza i Doctor Lluch (es pot vore en
la foto adjunta).

L'objectiu d'este jardí vertical era entre atres, reduir les emissions de CO2 a l'atmósfera i
reduir també la temperatura interior de l'edifici, obtenint un estalvi energètic. Al mateix temps
també embellix les parets exteriors d'este edifici.

Ara, huit anys després l'estat d' abandonament d' este jardí vertical es més que evident i
vergonyós, ja que està completament sec per no tindre un manteniment adequat (vore la
fotografia adjunta). Esta manca de preocupació per mantindre en condicions un jardí vertical que
deu de ser un exemple a imitar en atres murs i parets municipals de la nostra ciutat, ens porta ha
presentar la següent:

PROPOSTA D'ACORD

1.- Realitzar una actuació urgent de regeneració del jardí vertical ubicat en la Central de
Telecontrol iTelecomandament que es troba en una situació d'abandonament total.

2.- Realitzar les necessàries accions de manteniment adequades i continuades en el temps
de dit jardí vertical.

ANEXO FOTOGRAFICO 

   "

DEBAT

La Sra. Ramón-Llin exposa i defén la moció.

El Sr. Vilar assenyala que Vicent Sarrià l'ha informat que no té una dotació pressupostària
específica, però que ho intentarà i planteja la següent alternativa: "Que es trasllade al Servici del
Cicle Integral de l'Aigua per al seu estudi de viabilitat".



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 s

3
V
d
 J

sU
y 

jw
T
b
 l
I/

Y
 K

zp
d
 S

fW
n
 T

9
Q

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI HILARIO LLAVADOR CISTERNES 20/07/2018 ACCVCA-120 5003985127797108341

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 21 DE JUNY DE 2018 19

1.  

2.  

La Sra. Ramón-Llín pregunta en quin termini.

El Sr. Vilar li contesta que Vicent Sarrià l'ha informat que està sol·licitat en un EDUSI.

El Sr. Bravo plantea que hay que estudiar la viabilidad tanto en el CO  de la atmósfera2
como a nivel técnico en el edificio. Si no resulta viable quizá habría que planteárselo.

VOTACIÓ

Se sotmet la moció alternativa a votació i per majoria, s'acorda la proposta o moció
alternativa, decaient la moció plantejada inicialment en la Comissió per cinc vots a favor de: M.
Pilar Soriano Rodríguez i Sergi Campillo Fernández (Compromís), Roberto Jaramillo Martínez
(València en Comú), Ramón Vilar Zanón (Socialista) i José M. Bravo Plana-Sala (Ciutadans) i
dos abstencions de: M. Àngels Ramón-Llín Martínez i Lourdes Bernal Sanchis (PP).

ACORD

Que es trasllade al Servici del Cicle Integral de l'Aigua per a l'estudi de la seua viabilitat. 

 

Les respostes a les preguntes es remeten per PIAE i se li ha facilitat per escrit als regidors i
regidores que han preguntat i a cada Grup Polític.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000134-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Casa forestal d'El Saler".

PREGUNTA

"En el año 2016 como consecuencia de una moción presentada por el Grupo Municipal
Ciudadanos en la Comisión de Medio Ambiente y Cambio Climático celebrada el 20 de octubre
respecto de la Casa Forestal de El Saler, se aprobó por unanimidad una propuesta de acuerdo
alternativa presentada por el Concejal Delegado de Conservación de Áreas Naturales y
Devesa-Albufera.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

¿Qué actuaciones se han llevado a cabo desde la aprobación de la referida propuesta de
acuerdo para el cumplimiento de la misma?
¿Qué usos se le han dado a la Casa Forestal de El Saler en los años 2015, 2016, 2017 y los
meses transcurridos de 2018?
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3.  

4.  

5.  

¿Cuántas personas han participado en cada una de las actividades realizadas desde el año
2015 hasta la actualidad?
¿Se tiene previstos establecer un uso concreto y continuado respecto a la Casa Forestal de
El Saler?
En caso afirmativo, ¿En qué va a consistir, cuando se prevé que comience y con qué
dotación económica va a contar?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, regidor delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"1a: S'ha rehabilitat la casa per a fer-la accessible, instal·lant una passarel·la de fusta en el
pati exterior i instal·lant un ascensor, que ha suposat una obra d'adaptació de l'edifici que ha
inclòs els banys de la part superior i la cuina de la inferior (Servicis Centrals Tècnics).

2a: 30/10/15 Pressa possessió de l'Alcaldessa del Saler

09/07/16 Presentació dels voluntaris de la Creu Roja

16/07/16 Visita de l'Alcalde amb Protecció Civil

28/07/16 Acte de Denominació d'Origen Arròs de València

09/09/16 Reunió de l'equip de Govern

01/10/16 Concert fundació Assut (festival Amfibi)

25/05/17 Visita fundació Assut. Professors d'institut d'Ensenyament de secundària
Berenguer de Catarroja

21/06/17 Visita de la Federació d'AAVV (XXVII Setmana Ciutadana)

18/06/17 Presentació de la Banda de Música del Saler

08/07/17 Acte de presentació col·laboració estival de Creu Roja

21/07/17 Assut. Amfibi 2017. Pel·lícula Cañas y Barro

06/10/17 Assut. Acte "l'Albufera de les Aus"

07/10/17 Assut. Acte "l'Albufera de les Aus"

21/10/17 Visita i menjar de la FAO

28/10/17 Acte de conclusió de col·laboració estival de Creu Roja

17/11/17 Visita i menjar dels Jocs Esportius Adaptats.

03/06/18 Acte dia de la Devesa.
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04/06/18 Visita del Centre Maset de FRATER de persones amb discapacitat.

06/06/18 Visita del Centre Maset de FRATER de persones amb discapacitat.

08/06/18 Visita del Centre Maset de FRATER de persones amb discapacitat.

12/06/18 Visita del Centre Maset de FRATER de persones amb discapacitat.

15/06/18 Visita del Centre Maset de FRATER de persones amb discapacitat.

3a: No es disposa de dades de totes les visites. S'indiquen els següents:

-28/07/16 Acte de Denominació d'Origen Arròs de València. Van participar 14 persones en
l'organització. Es desconeix el nombre d'assistents

-01/10/16 Concert fundació Assut (festival Amfibi). Assistents 150-200 persones

-25/05/17 Visita fundació Assut. Professors d'Institut d'Ensenyament de secundària
Berenguer de Catarroja. 20 persones

-21/07/17 Assut. Amfibi 2017. Pel·lícula Cañas y Barro. 100-150 assistents

-06/10/17 Assut. Acte "l'Albufera de les Aus" 75 assistents

-07/10/17 Assut. Acte "l'Albufera de les Aus" 75 assistents

-04/06/08/12/15 de /06/18 Visita del Centre Maset de FRATER de persones amb
discapacitat. Dels 5 dies, un total de 55 persones

4a: Si, està previst obrir-la al públic en general perquè puguen visitar-la i oferir-la també
com a sala d'exposicions per a aquells artistes que vulguen exposar la seua obra i que d'alguna
manera la seua temàtica tinga relació amb el Parc Natural o amb temes relacionats amb el medi
ambient.

5a: Anirà en funció de les peticions, pel que no es pot preveure." 

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000134-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Compliment acord plenari sobre les tovalletes higièniques".

PREGUNTA

"El 28 de octubre de 2017, como consecuencia de una moción presentada por el Concejal
Delegado del Ciclo Integral del Agua en el Pleno del Ayuntamiento de València respecto del uso
inadecuado de las toallitas higiénicas, se aprobó por unanimidad una propuesta de acuerdo que
contaba con las enmiendas de adición de los grupos municipales de Ciudadanos y Popular.
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1.  

2.  

3.  
4.  

5.  

6.  

7.  

Ya han transcurridos casi ocho meses desde la aprobación de dicha propuesta y
desconocemos si se ha procedido al cumplimiento íntegro de la misma

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

 PREGUNTAS 

¿Se ha procedido a instar al Ministerio y a la Consellería de Industria en cumplimiento del
punto primero de la propuesta de acuerdo?
En caso afirmativo, ¿Qué respuesta se ha obtenido al respecto desde estas
administraciones?
En caso negativo, ¿Por qué motivo?
De acuerdo con lo contenido en el punto segundo de la propuesta de acuerdo, ¿Qué
contactos se han mantenido con el Colegio Oficial de administradores de Fincas de
València y cuales han sido los resultados?
En cumplimiento del punto tercero de la propuesta de acuerdo, ¿Se ha procedido a instar a
las administraciones competentes en la materia para regular la composición de las toallitas
higiénicas?
En caso afirmativo, ¿Qué respuesta se ha obtenido al respecto desde estas
administraciones?
En caso negativo, ¿Por qué motivo?"

RESPOSTA

Sr. Sarrià, regidor delegat del Cicle Integral d'Aigua

"Si s'ha procedit a instar al Ministeri i a la Conselleria d'Indústria.

Des d'Alcaldia es va comunicar l'Acord al Col·legi d'Administradors de finques.

S'ha procedit a instar a les següents administracions competents en la matèria:

Al MAPAMA (Conselleria d'Agricultura, Pesca, Alimentació i Medi Ambient).

Al Ministeri d'Indústria.

A la Conselleria d'Energies Sostenibles, Sectors Productius, Comerç i Turisme.

Al President Col·legi Administradors de Finques." 

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000134-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Enjardinament de la Gran Via Ferran el Catòlic".

PREGUNTA
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1.  
2.  

1.  
2.  
3.  
4.  

5.  
6.  
7.  

"En la Comisión de Medio Ambiente del pasado día 21 de septiembre de 2017, a instancias
de una moción impulsada por el Grupo Municipal Ciudadanos sobre “AJARDINAMIENTO DE
LA GRAN VÍA FERNANDO EL CATÓLICO”, fue aprobada por unanimidad la siguiente
propuesta de acuerdo alternativa:

Solicitar al Servicio de Patrimonio que regularice la situación de esa parcela.
Iniciar los trámites para la limpieza de la citada parcela por la Delegación competente.

Transcurridos más de ocho meses desde la toma de dicho acuerdo, el estado de abandono
de la parcela en cuestión continúa siendo el mismo.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes 

PREGUNTAS

¿Se ha solicitado al Servicio de Patrimonio que regularice la situación de esa parcela?
En caso negativo, ¿Por qué motivo?
En caso afirmativo ¿Cuál ha sido el resultado a fecha de hoy?
¿Se han iniciado los trámites para la limpieza de la citada parcela por la Delegación
competente?
En caso negativo, ¿Por qué motivo?
En caso afirmativo, ¿En qué situación se encuentran actualmente dichos trámites?
¿En qué fecha aproximada se prevé que dicha parcela presente un estado adecuado?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"Donat que l'espai no és municipal rebrà manteniment puntual per part de l'OAM de Parcs i
Jardins i el Servei de Neteja."

RESPOSTA

Sra. Oliver, regidora delegada de Gestió de Patrimoni Municipal

"1a: Es va traslladar la moció aprovada el 21 de setembre al Servici de Patrimoni.

2a: No és procedent contestar, ja que es va traslladar la moció.

3a: Pel servici de patrimoni s'ha comprovat que no existix titule algun que acredite que la
dita parcel·la siga de propietat municipal.

4a: No correspon a esta Delegació la neteja de les parcel·les."
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1.  

2.  
3.  

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000134-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Estat de les obres i la neteja del col·lector nord".

PREGUNTA

"El pasado año 2017 fue detectado un tapón de residuos que provocó el atasco del colector
norte de la ciudad, producido en gran medida por el vertido a la red de saneamiento de toallitas
higiénicas en grandes cantidades, lo que obligó a la delegación responsable del Ciclo Integral del
Agua a destinar un importante esfuerzo material y humano para poder resolver esta situación.

Ya han transcurridos casi nueve meses desde que se puso de manifiesto esta problema y
comenzaron las actuaciones para la resolución del mismo.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

¿En qué situación se encuentran en estos momentos los trabajos respecto de la resolución
del problema del atasco del colector norte?
¿En qué fecha se estima que concluyan los mismos?
En caso de que la resolución del problema se retrase más allá de los próximos meses de
septiembre y octubre, en los que se producen de manera habitual en nuestra ciudad
episodios de fuertes lluvias, ¿Se tiene previsto algún tipo de contingencia para evitar el
colapso de la red de evacuación y un posible vertido al mar? ¿En qué consistiría?"

RESPOSTA

Sr. Sarrià, regidor delegat del Cicle Integral d'Aigua

"1a: S'està treballant en distints punts al mateix temps i s'han extret més de 2300 tones de
residus.

2a: És necessari continuar amb estos treballs fins a la seua finalització que encara no pot
ser programada a causa de la quantiosa acumulació de residus existent en el Col·lector Nord.

3a: S'ha recrescut la cota del sobreeixidor fins al possible per a evitar que es produïsquen
inundacions aigües amunt.

Hi ha una barrera de retenció de flotants a l'entrada del canal cobert del port.

S'observa un efecte positiu en la biorregeneracióin del llit davant de l'abocament de fangs
en el mateix.

Així mateix, es mantenen els treballs d'emergència per a l'extracció de residus en tots els
punts possibles d'accés al Col·lector Nord." 
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1.  

2.  

3.  

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000134-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta D. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Procés nova contracta de jardineria".

PREGUNTA

"El 28 de septiembre de 2017, como consecuencia de una moción presentada por el Grupo
Municipal Ciudadanos en el Pleno del Ayuntamiento de València respecto de las contratas de
jardinería, se aprobó por unanimidad una propuesta de acuerdo alternativa por la que se
trasladaba al Consejo de Medio Ambiente, una vez se constituyera este, la necesidad de estudiar,
debatir y proponer criterios en el modelo de jardinería de la ciudad, creando una comisión en
dicho consejo para tratar estos temas de manera más ágil.

Ya han transcurridos casi nueve meses desde la aprobación de dicha propuesta, constituido
el Consejo de Medio ambiente el pasado día 12 de febrero y estando pendiente todavía la
constitución definitiva de la comisión que trate el tema del modelo de jardinería.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

¿Cuándo se tiene previsto que se constituya y comiencen los trabajos de la comisión del
Consejo de Medio ambiente encargada de tratar el modelo de jardinería de la ciudad?
¿Se tiene previsto aportar desde la Delegación de Parques y Jardines alguna propuesta
inicial al respecto? Y si es así, ¿en qué va a consistir esta?
Teniendo en cuenta el tiempo transcurrido desde la aprobación del acuerdo plenario del 28
de septiembre de 2017 y que las vigentes contratas finalizan a mediados de 2019,
¿consideran que el tiempo que resta hasta el vencimiento de las vigentes contratas de
jardinería es suficiente para acometer una nueva licitación o un cambio de modelo llegado
el caso y evite la prórroga de estas?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: En la primera quinzena del mes de juliol, de la qual rebran convocatòria.

2a: S'aportarà un document de partida amb les normes de funcionament de la Comissió i
una exposició de presentació del nou paradigma de jardineria. Aquesta documentació s'aportarà
amb la convocatòria de la mateixa.

3a: El plec de condicions de les contractes de jardineria no forma part de les competències
de la Comissió de Jardineria, sinó estudiar, debatir i proposar criteris en el model de jardineria de
la ciutat." 
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1.  

2.  

3.  

4.  

5.  

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000134-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Promoció del dia de la Devesa-Albufera".

PREGUNTA

"En el año 2017 se celebró el día de la Devesa-Albufera por primera vez, fruto de una
Declaración Institucional, promovida por el Grupo Municipal Ciudadanos y aprobada por
unanimidad en el pleno del Ayuntamiento de València del 22 de diciembre de 2016.

Los actos programados para esa primera ocasión fueron:

- Itinerarios por la Devesa

- Itinerarios por la Albufera

- Visita a los Viveros Municipales

- Visitas al Centro de Interpretación Racó de l´Olla

- Visita al Centro de Recuperación de Fauna La Granja del Saler

- Homenaje al Piverot

El pasado día 3 de junio de 2018 se celebró una nueva edición del día de la
Devesa-Albufera, siendo los actos organizados a tal fin, un itinerario lúdico y posteriormente el
acto de celebración propiamente dicho, que tuvo lugar en la Casa Forestal de El Saler.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes

PREGUNTAS 

¿Cuántas personas participaron en 2017 en cada uno de los actos y/o actividades
programados para la conmemoración del día de la Devesa-Albufera?
¿De qué manera y a través de qué medios se publicitaron los actos y/o actividades del día
de la Devesa-Albufera en 2017?
¿Cuántas personas participaron en 2018 en cada uno de los actos y/o actividades
programados para la conmemoración del día de la Devesa-Albufera?
¿De qué manera y a través de qué medios se publicitaron los actos y/o catividades del día
de la Devesa-Albufera en 2017?
¿Por qué motivo se programaron un total de 6 eventos en 2017 y tan solo 2 eventos en
2018?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, regidor delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera
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"1a: -Visita guiada als Vivers Municipals.

-Visita guiada al Racó de l'Olla.

-Visita guiada a la Granja.

-Visita guiada itinerari per als vianants de la Gola del Pujol.

-Visita guiada itinerari per als vianants paisatge, Muntanyar de la Mona.

-Passejos amb barca: Embarcadero del Saler.

-Passejos amb barca: Embarcadero del Pujol.

-Passejos amb barca: Embarcadero del Palmar.

-Passejos amb barca: Embarcadero del Perellonet.

TOTAL: 797 PARTICIPANTS

2a: A través de la web i xarxes socials i les invitacions fetes per email des de la pròpia
regidoria.

3a: 55 persones en total.

4a: A través de cartells informatius, col·locats i distribuïts pels pobles de València, i a
través de la invitació per email de la propia Regidoria.

5a: Perquè no tots els anys es poden programar tants actes i enguany es decidí centrar-ho
en la recuperació del bosc de la Devesa i el cordó dunar de la platja." 

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Actuació municipal en àmbit desembocadura vell llit".

PREGUNTA

"Tras el vertido de aguas negras desde el colector norte a la desembocadura del viejo cauce
y las protestas vecinales reclamando la toma de medidas como la finalización de la
infraestructura y el dragado de fondo.

PREGUNTAS

1.¿Situación actual en el ámbito de la desembocadura del viejo cauce?

2.¿Fase en que se encuentra los trabajos municipales de regeneración del ámbito?
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3.¿Plazo de ejecución de los trabajos de desatascado del colector norte?"

RESPOSTA

Sr. Sarrià, regidor delegat del Cicle Integral d'Aigua

"1a: S'han retirat els residus provocats per les últimes pluges.

2a: Es van iniciar les actuacions de bioremediació en el llit el passat 28 de maig i
periòdicament s'aboquen nova dosificació que actualment han reduït les olors, havent millorat la
transparència de les aigües.

3a: És necessari continuar amb estos treballs fins a la seua finalització que encara no pot
ser programada a causa de la quantiosa acumulació de residus existent en el Col·lector Nord."

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Desbordament d'aigües fecals en el port d'El Saler".

PREGUNTA

"El 28 de Mayo las usuarios del Port del Saler fueron testigos del desbordamiento de aguas
fecales y que afectó de lleno a este ámbito, siendo denunciado por los vecinos dichos vertidos de
aguas sucias a L'Albufera.

PREGUNTAS

1. ¿Causas que originan esta grave incidencia?

2. ¿Ámbito de afección de dicho vertido en el Parque Naturall de L'Albufera?

3.¿Qué Medidas va a tomar el Ayuntamiento para subsanar esta grave incidencia
medioambiental.?"

RESPOSTA

Sr. Sarrià, regidor delegat del Cicle Integral d'Aigua

"1a: No és un desbordament d'aigües fecals, es tracta d'un alleugeriment de drenatge de
Sistemes Unitaris (DSU), i per tant en episodis de pluja segons la intensitat de la mateixa s'alleuja
al canal.

2a: L'alleugeriment d'aigües pluvials és al canal que comunica el port amb l'Albufera.

3a: S'han regulat els sensors de nivell del depòsit d'aigües pluvials fins als nivells de
màxima capacitat, tenint en compte el risc d'inundació del Saler (Pedania) si no s'alleujaren les
aigües pluvials atés que la xarxa de sanejament en la pedania és una xarxa unitària." 
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17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Abocament contaminant que origina mortaldat de tones de peixos".

PREGUNTA

"El vertido de aguas fecales en la desembocadura del viejo cauce del rio Turia, debido a
problemas del Colector Norte ha originado la mortandad de toneladas de peces y la aparición de
residuos orgánicos y desechos de todo tipo.

PREGUNTAS

1.¿Causas de esta grave incidencia?

2.¿Número de toneladas de peces muertos recogidos por la Autoridad Portuaria de
Valencia y servicios municipales?.

3.¿Número de toneladas de residuos orgánicos y desechos retirados por la Autoridad
Portuaria de Valencia y servicios municipales?.

4.¿Qué medidas está aplicando el Ayuntamiento para evitar nuevas incidencias?"

RESPOSTA

Sr. Sarrià, regidor delegat del Cicle Integral d'Aigua

"1a: Es va produir desbordament en el sobreeixidor del Col·lector Nord a causa de la pluja
i el tapament existent en tal col·lector.

2a: Pels servicis municipals no s'han arreplegat peixos. Per l'Autoritat Portuària 3
contenidors de 8 m3.

3a: Pels servicis municipals es va retirar en la barrera de retenció un contenidor de 1100
litres de capacitat de canyes i fangs.Segons la informació rebuda, l'entitat portuària va retirar, en
dos dies, els tres contenidors de 8 m3 referits en la pregunta anterior. És destacable que de
l'interior del Col·lector Nord es porten comptabilitzades 2300 tones de residus retirats.

4a: Se seguix amb la neteja del Col·lector Nord i es manté recrescut el nivell del
sobreeixidor.A més està disposada la barrera de retenció de flotants en l'entrada del port i s'està
duent a terme un procés de bioremediació del riu." 

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Retirada de tones de residus d'aigües fecals".
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PREGUNTA

"El Ayuntamiento y la Autoridad Portuaria retiraron en las últimas semanas de mayo
toneladas de residuos de aguas fecales en el tramo final del viejo cauce que se encontraban
acumuladas.

PREGUNTAS

1.¿Qué causas originaron esta grave deficiencia?

2.¿Características de los trabajos realizados en la retirada de estos residuos?¿Qué medios
se emplearon?

3.¿Cuál ha sido el destino de estos residuos?"

RESPOSTA

Sr. Sarrià, regidor delegat del Cicle Integral d'Aigua

"1a: El desbordament del Col·lector Nord per pluges intenses.

2a: Els residus van ser retinguts per la barrera de retenció de flotants que disposada a
l'entrada del canal cobert del port. Es van emprar una grua amb una cistella d'arreplega i una
cullera bivalva.

3a: Els abocaments van ser gestionats per l'Entitat Portuària." 

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Pressupost d'inversions 2018".

PREGUNTA

"Durante el ejercicios 2018 se ha dotado al Servicio de Bienestar Animal de presupuesto
para inversiones. Es por esto que realizamos las siguientes

PREGUNTAS

1.- ¿Cuál es el desglose de inversiones a realizar en el 2018? Detallar el año de realización,
el concepto, el importe de la obra, la partida presupuestaria a la que se ha cargado o
cargará(indicando el año), la fecha prevista de inicio de las obras y el plazo de ejecución de las
mismas.

2.- ¿Dichas obras van a modificarla capacidad de los centros de acogida de animales?

3.- ¿Cuáles y en qué medida?"
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1.  
2.  
3.  
4.  
5.  
6.  
7.  

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de Benestar Animal

"En relación al presupuesto para inversiones de la Delegación (que no Servicio) de
Bienestar Animal asignado a fecha de hoy en el presupuesto del presente ejercicio, lo ha sido
para atender facturas de inversiones del ejercicio 2017. Se trata de incorporación de remanentes
de crédito que no pudieron ser abonados en el ejercicio anterior."

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Conveni de cooperació amb l'Ajuntament de Torrent".

PREGUNTA

"La Concejala de Bienestar Animal ha declarado la existencia de un convenio de
colaboración con el Ayuntamiento de Torrent para la construcción conjunta de un nuevo Refugio
de animales. Es por esto que realizamos las siguientes: 

PREGUNTAS

¿Cuáles son los términos de dicho acuerdo entre Ayuntamientos?
¿Cuáles son las obligaciones y los plazos para cumplirlas para cada una de las partes?
¿Qué presupuesto se va a destinar a su cumplimiento?
¿Cuándo se tiene previsto dotar al Servicio del mismo?
¿Qué previsión de tiempo se tiene para la ejecución de las obras y cual será su inicio?
¿Se tiene clara la ubicación del mismo y se dispone de los terrenos?
¿Qué capacidad tendrá el centro?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de Benestar Animal

"Adjuntem protocol general d'actuació entre l'Ajuntament de València i el de Torrent.
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##ANEXO-1644997##

'ffi'+muFìî
AJUNTAMENT DE VALENCIA

GENE EL AYUNT
VALENCIA Y EL NTAMIENTO DE TORRENT PARA IMPLANTAC

DE UN REFUG DE ANIMALES

En Valencia, a2 de noviembre de 2017

REUNIDOS

D. Joan Ribó Canut, Alcalde-Presidente del Ayuntamiento de Valencia, con
D.N.l. 41.070.291-L, y domicilio a estos efectos en Pl. Ajuntament, 1, Valencia.

Y D. Jesús Ros Piles, Alcalde-Presidente del Ayuntamiento de Torrent, con
D.N.l. 73.747.427-C, y domicilio a estos efectos en C/ Ramón y Cajal, 1, Torrent.

INTERVIENEN

D. Joan Ribó Canut, en nombre y representación del Ayuntamiento de

Valencia, en virtud del art. 124.4.a) de la Ley 711985, de 2 de abril, Reguladora de

las Bases del Régimen Local.

D. Jesús Ros Piles, en nombre y representación del Ayuntamiento de

Torrent, en virtud del art. 124.4.a) de la Ley711985, de 2 de abril, Reguladora de

las Bases del Régimen Local.

Las partes en la condición en que intervienen se reconocen recíprocamente
capacidad legal y competencias suficientes para suscribir el presente Protocolo,
por lo que

EXPONEN

PRIMERO.- Que el Ayuntamiento de Valencia, en el ejercicio de sus

competencias propias en materia de protección de la salubridad pública derivadas

pág. 1
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9*E A UNTAMF-NI

AJUNTAMENT DE VALENGIA

- È Jd¿ åiI,r' ili¡.-ì . *+ì ì

¡. *t./.þiìÌ RRENT

del art. 25.2.)) de la Ley 711985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del
Régimen Local y la Ley 411994, de 8 de julio, de la Generalitat Valenciana, sobre
proteccién de los animales de compañía, presta el servicio de recogida de
animales abandonados y en otras situaciones de riesgo.

Para ia correcta prestación de dicho seruicio es necesario disponer de
instalaciones adecuadas para la guarda de los animales, que cumplan las

condiciones exigibles por la normativa sectorial.

SEGUNDO"- El Ayuntamiento de Valencia, a la vista de las dificultades
para la ampliacién de las actuales instalaciones existentes, está interesado en la
ubicación de nuevas instalaciones en los términos y con las características que
garanticen una óptima prestación del servicio.

TERCERO.- El Ayuntamiento de Torrent, en el ejercicio de sus
competencias propias en materia de protección de la salubridad pública derivadas
del art. 25.2.0 de la Ley 711985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del
Régimen Local y la Ley 411994, de 8 de julio, de la Generalitat Valenciana, sobre
protección de los animales de compañía, presta el servicio de recogida de
animales abandonados.

El Ayuntamiento de Torrent, titular asimismo del servicio de recogida y
custodia de animales está interesado en disponer de instalaciones que garanticen
la proximidad, eficiencia y excelencia en la prestación del servicio.

CUARTO.- El presente Protocolo no presenta naturaleza de convenio
interadministrativo de los previstos en el arl 47 de la Ley 4012015, de I de
octubre, de Régimen Jurídico del Sector Público, ya que se limita a expresar la

voluntad de las Administraciones suscriptoras para actuar con un objetivo común,
sin que suponga la formalización de compromisos jurídicos concretos y exigibles.

Por lo cual, en aras del interés común demostrado por ambas partes y ante
la conveniencia para el interés general, se formaliza el presente Protocolo de
acuerdo con las siguientes

CLAUSULAS

PRIMERA.- El Ayuntamiento de Valencia manifiesta su interés en disponer
de un centro de recogida de animales de titularidad pública que permita la
adecuada ampliación de sus actuales instalaciones.

pâs.2
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t,*E

UNTAMENT
RRENT

AJUNTAMENT DE VALENCIA

SEGUNDA.- El Ayuntamiento de Torrent manifiesta su interés en disponer
de un centro de recogida de animales en un ámbito territorial adecuado a criterios
de proximidad, eficiencia y excelencia en la gestión, coincidiendo con su voluntad
de disponer de un centro de recogida de animales de titularidad pública que
garantice la adecuada prestación del servicio.

TERCERA.- A tal efecto, ambas partes manifiestan su voluntad de

desarrollar un estudio de necesidades que permita dimensionar adecuadamente
las instalaciones necesarias para la prestación del servicio por ambas partes, así

como determinar las localizaciones más adecuadas para la instalación del referido
centro y análisis de la viabilidad jurídica, económica y técnica de la gestión
conjunta del citado centro.

CUARTA.- Para el adecuado seguimiento de las actuaciones referidas
anteriormente, las partes procederán, en plazo de 15 días a contar desde la firma
del presente documento, a designar al personal político y técnico necesario para

la correcta ejecución de las actuaciones anteriormente descritas.

Y en prueba de conformidad, los otorgantes suscriben el presente
Protocolo, en duplicado ejemplar y a un solo efecto, que firman y ratifican en el

lugar y fecha al inicio indicados.

I

pág. 3
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21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Obres realitzades en el Centre de Recuperació d'Animals i Aus Exòtiques de
Natzaret".

PREGUNTA

"Durante los ejercicios 2016 y 2017 se han realizado obras de reparación y mejoras en el
Centro de Recuperación de Animales y Aves Exóticas de Nazaret. Es por esto que realizamos las
siguientes

PREGUNTAS

1.- ¿Qué obras de reparación y/o mejora se han realizado en los ejercicios 2016 y 2017?
Detallar el año de realización, el concepto, el importe de la obra , la partida presupuestaria a la
que se ha cargado (indicando el año) y la empresa que ha ejecutado dicha obra.

2.- ¿Dichas obras han modificado la capacidad del centro?

3.- ¿Cuáles y en qué medida?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de Benestar Animal

"1a: AÑO 2016

- Reposición aviario y voladero de aves Centro Avifauna y Exóticos Nazaret: 10.454,40 €.
2016 FO000 31130 62300. GESTION DE PROYECTOS Y CONSTRUCCIONES DE
LEVANTE, S.L.U.

- Sustitución videoportero puerta acceso Centro Nazaret: 1.582,26 €. 2016 FO000 31130
62300. FOMENTO VALENCIA MANTENIMIENTO Y LIMPIEZA, S.A.

- Sustitución motorización puerta automática del Centro Nazaret: 3.290,89€. 2016 FO000
31130 62300. FOMENTO VALENCIA MANTENIMIENTO Y LIMPIEZA, S.A.

AÑO 2017

- Sustitución 4 equipos partidos climatización del Centro de Avifauna de Nazaret:
15.916,51 €. 2017 FO000 31130 63200. FOMENTO VALENCIA MANTENIMIENTO Y
LIMPIEZA, S.A

- Sustitución 4 equipos partidos climatización (restantes) del Centro de Nazaret: 19.653,74
€. 2017 FO000 31130 62300. FOMENTO VALENCIA MANTENIMIENTO Y LIMPIEZA, S.A.
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- Instalación de calefacción y gas del Centro de Avifauna de Nazaret: 29.988,19 €. 2017
FO000 31130 63200. FOMENTO VALENCIA MANTENIMIENTO Y LIMPIEZA, S.A

- Instalación detectores de presencia en Centro de Avifauna de Nazaret: 2.587,50 €. 2017
FO000 31130 62300. FOMENTO VALENCIA MANTENIMIENTO Y LIMPIEZA, S.A.

- Obras interconexión (fibra óptica y otros) Centro de Avifauna de Nazaret: 32.506,30 €.
2017 FO000 31130 63200. FOMENTO VALENCIA MANTENIMIENTO Y LIMPIEZA, S.A

- Mejora del vallado, y acondicionamiento y mejora instalaciones Centro Avifauna
Nazaret: 59.565,15 €. (pendiente conclusión) 2018 FO000 31130 63200. OBREMO, S.L.

Nota. Las cantidades son siempre con el IVA incluido

2a: No, porque tampoco es necesario.

3a:"

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta Dª. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular, relatives
a "Campanyes de conscienciació animal".

PREGUNTA

"1.- ¿Cuáles son las campañas de concienciación animal realizadas en los años 2016 y
2017? Detallar nombre de la misma, descripción, fecha de realización, importe de la misma,
partida presupuestaria y año en la que se carga y empresa adjudicataria.

2.- ¿Cuáles son las campañas de concienciación animal previstas para el 2018? Detallar
nombre de la misma, descripción, fecha de realización, importe de la misma y partida
presupuestaria."

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de Benestar Animal

"1a: Consultada la aplicación SIEM, y demás aplicaciones y datos de los que se dispone en
el Servicio:

AÑO 2016

- CAMPAÑA BUSSI PLAN COLONIAL FELINO. 3.271,84 €. GM PUBLICIDAD, S.L.
2016 FO000 31130 22602. 19 DE JULIO A 1 DE AGOSTO.

Dia Mundial Animales. 4 Octubre
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- CAMPAÑA/FERIA CELEBRACIÓN DIA MUNDIAL ANIMALES 6.853,44 €.
LACLAVE CREACION, S.L. 2016 FO000 31130 22602

Expojove

- CAMPAÑA BIENESTAR ANIMAL EXPOJOVE 2016. 2.400 €. LAGRUA ESTUDIO,
C.B. 2016 FO000 31130 22602

- CAMPAÑA BIENESTAR ANIMAL EXPOJOVE 2016. 6.110,50 €. LACLAVE
CREACION, S.L. 2016 FO000 31130 22602

Navidad

- CAMPAÑA NAVIDAD BIENESTAR ANIMAL BUSSI. 1.000 €. ENCUENTRO
URBANO, S.L. 2016 FO000 31130 22602

Plan Colonial Felino (fecha similar a 2017)

- DISEÑO CARTEL PLAN COLONIAL FELINO. 1.210 €. LINA VILA LOPEZ. 2016
FO000 31130 22799

- IMPRESION MARCAPAGINAS PLAN COLONIAL. 211,63. BYPRINT PERCOM,
SL. 2016 FO000 31130 22799

- CARTELERIA PLAN COLONIAL FELINO/NO L'ABANDONES. 1.672,22 €.
CREAMOS SINERGIAS, SL

Campaña contra abandono animal. Fecha similar 2017.

- DISEÑO GRÁFICO CARTEL CAMPAÑA BIENESTAR ANIMAL. CRISTINA
MARTIN RECASENS. 1.500 €. 2016 FO000 31130 22799

- CAMPAÑA PUBLICIDAD EXPOJOVE. 2.036,84. LACLAVE CREACION, S.L.

2017 FO000 31130 22602. DICIEMBRE 2016. 2016 FO000 31130 22799

- CAMPAÑA PUBLICIDAD NAVIDAD BUSSI 1.000 €. ENCUENTRO URBANO, S.L.
2017 FO000 31130 22602. DICIEMBRE 2016. 2016 FO000 31130 22799

AÑO 2017

- 5 CAMPAÑAS BIENESTAR ANIMAL CANAL BUSSI: 3.000 €. ENCUENTRO
URBANO, S.L. 2017 FO000 31130 22602. PALOMAS ABRIL MAYO. PLAN COLONIAL
FELINO ABRIL/MAYO. ABANDONO ANIMAL EN JUNIO. SEPT. OCTUBRE DIA
MUNDIAL DE LOS ANIMALES. CAMPAÑA DE NAVIDAD.
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- ANUNCIOS PRENSA BIENESTAR ANIMAL. 484 €. EDITORIAL PRENSA
VALENCIANA SA. 2017 FO000 31130 22602. DICIEMBRE

- CUATRO ACCIONES CAMPAÑAS DE BENESTAR ANIMAL 'NO L'ABANDONES'
NADALS. 2.420 €. ENCUENTRO URBANO, S.L. 2017 FO000 31130 22602. NAVIDAD

Del 23 de julio al 28 de agosto. Campaña prevención abandono animal

- SERVICIO ILUSTRACIÓN PROMOCIÓN ADOPCIÓN ANIMAL. 900 €. €. MARTIN
RECASENS CRISTINA. 2017 FO000 31130 22799

- IMPRESION MUPIS Y ROLL UP NO L'ABANDONES. 1.003,09 €. CREAMOS
SINERGIAS, SL. 2017 FO000 31130 22799

Del 15 de mayo hasta el 2 de julio. Pla Colonial Felí

- IMPRESION MUPIS Y ROLL UP PLAN COLONIAL FELINO. 1.429,01 €.
CREAMOS SINERGIAS, SL. 2017 FO000 31130 22799

Del 18 de septiembre hasta el 1 de octubre. Dia de los Animales

- DISSENY I DESENVOLUPAMENT D'APLICACIONS BÀSIQUES CAMPANYA
INFORMATIVA MUNICIPAL DIA MUNDIAL DELS ANIMALS. 5.445 €. DÍDAC
BALLESTER SERRANO. 2017 FO000 31130 22799

- IMPRESIÓN DE MUPIS DIA MUNDIAL DELS ANIMALS. 466 €. CREAMOS
SINERGIAS, SL. 2017 FO000 31130 22799

- SERVICIO CELEBRACIÓN DIA MUNDIAL ANIMALES. 17.315,10 €. EDICIONES
LATINOAMERICANAS DE CULTURA Y ARTE SL

CAMPAÑA ADOPCIÓN ANIMALES NOVIEMBRE DICIEMBRE 2017.

- MUPIS/FOTOGRAFÍAS WEB ADOPCIÓN ANIMALES BENIMAMET. 2.444,20 €.
CABALLERO MARTI GERMAN. 2017 FO000 31130 22799.

- IMPRESIÓN MUPIS ADOPTA ANIMALES. 1.041,81 €. CREAMOS SINERGIAS, SL.
FO000 31130 22602.

Del 13 de noviembre al 31 de diciembre Campaña Navidad Bienestar Animal

- DISEÑO CARTEL NO SOC EL TEU JOGUET. 1.700 €. GINER BOU MIGUEL
ANGEL. 2018 FO000 31130 22799.

- CAMPAÑA ABANDONO ANIMAL. 9.383,55€. GM PUBLICIDAD, S.L. 2018 FO000
31130 22602.
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2a: En el presente ejercicio, a fecha de hoy se han realizado los siguientes gastos
relacionados con campañas de concienciación animal.

- IMPRESIÓN MATERIAL GRÁFICO MATERIAL GRÁFICO CINCO CAMPAÑAS
MATERIA DE BIENESTAR ANIMAL A DESARROLLAR ESTE AÑO. 4.725,05 €.
CREAMOS SINERGIAS, SL. 2018 FO000 31130 22799.

Del 14 de mayo hasta al 3 junio. Avifauna

- REDISEÑO MUPIS PALOMAS. 871,20 €. LAURA HERMOSO MUÑOZ. 2018 FO000
31130 22799.

Todo el año

- DISEÑO, PREVIA FOTOGRAFÍA PERROS Y GATOS BENIMAMET Y DE
ANIMALES ADOPTABLES NAZARET, CIRCUITO COMPLETO MUPIS Y BUSES EMT.
13.854,50 €. GERMÁN CABALLERO MARTÍ. 2018 FO000 31130 22799.

Campaña "No Soc El Teu Joguet". Abril

- IMPRESIÓN DEL MATERIAL GRÁFICO DE LA CAMPAÑA "NO SOC EL TEU
JOGUET" 2.625,71 €. LA IMPRENTA COMUNICACIÓN GRÁFICA, S.L. 2018 FO000 31130
22799.

*ENSOBRADO DE DICHO MATERIAL PARA SER REMITIDO A LOS CENTROS
EDUCATIVOS. 205,70 €. MARÍA AMPARO MIRA ZAHONERO.

Del 18 de junio al 23 julio. Pla Colonial Felino:

DISEÑO. 629,20 €. VILA LOPEZ ADELINA. 2018 FO000 31130 22799.

23 de julio al 28 agosto No abandono animal. 833€

- DISEÑO. . 980 €. CRISTINA MARTÍN RECASENS. 2018 FO000 31130 22799.

17 de setiembre al 1 octubre Dia de los animales:

12 noviembre al 7 enero Animales en Navidad:

Nota. Las cantidades son siempre con el IVA incluido"

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Terrenys per ampliació en el Nucli Zoològic de Benimàmet".

PREGUNTA
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"Dada la saturación del Núcleo Zoológico de Benimamet, realizamos las siguientes

PREGUNTAS

1.- Dada la calificación de los terrenos adyacentes al Núcleo Zoológico de Benimamet ¿Es
posible urbanísticamente ampliar el mismo?

2.- ¿Entra dentro de las previsiones de la Concejalía su ampliación?

3.- ¿Cuando y en qué medida?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de Benestar Animal

"1a: No en esa ubicación.

2a: No en esa ubicación." 

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Situació amb Modepran".

PREGUNTA

"Dado que en mayo de 2017 quedó desierto el concurso para adjudicar la contrata de
gestión del Núcleo Zoológico de Benimamet, realizamos las siguientes,

PREGUNTAS

1.- ¿Cuál es la situación legal de la gestión que realiza actualmente MODEPRAN?

2.- ¿Cuál es la forma de pago de sus servicios?

3.- ¿Va a continuar la gestión en manos de MODEPRAN?

4.- De no ser así, ¿Cuándo y de que manera va ser puesta en funcionamiento la nueva
gestión?

5.- ¿Qué coste va a suponer la nueva gestión?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de Benestar Animal
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"Modepran presta serveis en pròrroga del conveni per interés públic, fins que s'acabe el
procés de municipalització que com vostés saben, és voluntat d'aquest equip de govern, o fins
que alguna de les dues parts decidisca rescindir el servei.

La resta de preguntes li les podrem contestar quan finalitzen els tràmits administratius que
suposen la municipalització." 

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Obres realitzades en Nucli Zoològic de Benimàmet".

PREGUNTA

"Durante los ejercicios 2016 y 2017 se han realizado obras de reparación y mejoras en el
Núcleo Zoológico de Benimamet. Es por esto que realizamos las siguientes

PREGUNTAS

1.- ¿Qué obras de reparación y/o mejora se han realizado en los ejercicios 2016 y 2017?
Detallar el año de realización, el concepto, el importe de la obra , la partida presupuestaria a la
que se ha cargado (indicando el año) y la empresa que ha ejecutado dicha obra.

2.- ¿Dichas obras han modificado la capacidad del centro?

3.- ¿Cuáles y en qué medida?"

RESPOSTA

Sr. Tello, regidora delegada de Benestar Animal

"1a: AÑO 2016

- Suministro e instalación de Luminaria estanca y lámparas de exterior, placa acústica y
juego de manivelas, cerradura y moldura para tablero en el centro de acogida de animales de
Benimamet: 3.561,68 €. 2016 FO000 31130 62300. FOMENTO VALENCIA
MANTENIMIENTO Y LIMPIEZA, S.A

- Suministro de jaulas para perros y gatos con destino al Centro de Acogida de Animales
de Benimàmet: 10.100,03 €. 2016 FO000 31130 62300. LA BOUVET SL

AÑO 2017

- Instalación cámaras seguridad Centro Animales Domésticos Benimàmet: 20.968,67 €.
2017 FO000 31130 62300. FOMENTO VALENCIA MANTENIMIENTO Y LIMPIEZA, S.A
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- Obras de reparación Centro Acogida de Animales Domésticos de Benimàmet: 59.366,07
€. FO000 31130 63200. FOMENTO VALENCIA MANTENIMIENTO Y LIMPIEZA, S.A

Nota. Las cantidades son siempre con el IVA incluido

2a: Si, se han ampliado.

3a: La instalación de nuevas jaulas en el parking permitió aumentar la capacidad para
acoger gatos, creándose una zona de esparcimiento para los mismos, así como la capacidad para
acoger perros."

I, com no hi ha més assumptes a tractar, a les onze hores i quinze minuts, la Presidència
alça la sessió, de la que s'estén la present acta que firma la Sra. Presidenta i que jo, el Secretari,
certifique. 


